2025年中国美术学院国际教育学院书画工作室新生见面通知

_____________同学，你好！
非常欢迎你的到来！在你即将进入中国书画工作室学习之时，为了更好地了解你的学习兴趣和目标，并向你介绍如何更有效地参与课程，我们安排了新生见面会。9月4日上午10:00至12:00在17号209教室，书画工作室的负责老师将与你见面。
期待你的参与。谢谢！



                                  国际教育学院中国书画教育教研室
                               









Notice of New Student Meet-and-Greet for the Chinese Calligraphy and  Painting Class at the International College 2025


Dear _____________,

[bookmark: _GoBack]Welcome! We are very happy to have you joining us. As you prepare to begin your studies at the Chinese Calligraphy and Painting Class, we would like to better understand your learning interests and goals, as well as review the course syllabus together. Therefore, we have arranged a meet-and-greet for new students on 4 September, 2025 at 10:00am-12:00pm in Classroom 209, Building 17. Teacher Dai, the main teacher of the Calligraphy and Painting Class will meet with you. 

We look forward to your participation. Thank you!


International College 
Chinese Calligraphy and Painting Studio

